
Verslag vergadering Erkenningscommissie Artsen specialisten arbeidsgeneeskunde van 22 oktober 
2021 

 

Aanwezig: 

Paul Rotsaert, Olga Gerbosch, Lutgart Braeckman, Antoon De Schryver, Marie-Noëlle Schmickler, 
Kristel Kierczynski, Els Van den Bergh 

Verontschuldigd: 

Ulrik Van Soom, Brigitte De Mey 

 

Tijdens deze vergadering werden in totaal 38 dossiers overlopen en besproken.  

Het betreft hierbij ingediende nieuwe en gewijzigde stageplannen, stagerapporten en 
erkenningsaanvragen. 

5 dossiers werden op vraag van de arts stopgezet omdat ze hun stage om diverse redenen stopzetten 
of moeten onderbreken. 

3 artsen zullen op de volgende vergadering fysiek uitgenodigd worden om hun dossier te verdedigen. 

Aandachtspunten die tijdens de bespreking van de dossiers naar voor kwamen: 

 Een stageplan moet pas verplicht opgestuurd worden voor de jaren van Permanente 
Vorming, maar kan al daarvoor want dan volgt de erkenningscommissie dit mee op  
 

 Naast de aanwezigheidsattesten van bijscholing moet er ook nog een attest van permanente 
vorming bij aanvraag van erkenning mee opgestuurd worden. Dit is niet hetzelfde als de 
aanwezigheidsattesten, maar een attest dat door de universiteit afgeleverd wordt 
 

 Indien artsen bij het stagerapport als casus een meetverslag industriële hygiëne gebruiken is 
het niet voldoende het meetverslag door de arbeidshygiënist op te sturen, maar moet ook de 
eigen inbreng van de arts terug te vinden zijn. De interpretatie en bijkomende adviezen (in 
het kader van gezondheidstoezicht) door de arts. 
 

 Voor elk stagejaar moet er een apart stagerapport ingediend worden 
 

 De voorgestelde casussen zijn niet steeds voldoende onderbouwd en documenteert. Het 
gebeurt nog steeds dat men de meegestuurde documentatie niet anonimiseert. 
 

 
De volgende vergadering is gepland op 25 maart 2022. 


